SEAT IN COACH 散拼 ★保證入住溫泉★

7天 清境+温泉之旅*3+4 星酒店**台北+南投+高雄+台南+台中+桃園*



MON 出發地→台北 Day1

HOTEL*台北美丽殿或同級 3★

接機~酒店

抵達機場後由優秀導遊迎接,出機場後前往指定下榻酒店,桃園鄰近台北市,為台灣國門所在地。

* 早餐/老街自理/夜市自理

HOTEL* 台北美丽殿同級 3★

十分車站~九份老街~野柳風景區~中正紀念堂~西門町

九份老街~曾經是日據時代挖金礦的山城,因電影《悲情城市》再度繁華。

中正紀念堂~為紀念台灣第一位總統蔣介石而建造,占地廣闊,中式古典建築,富麗堂皇,成為國際遊客必訪之地。 西門町商圈~歷經百年歷久不衰,一直是台北人必玩必吃的旅遊勝地,並結合國際知名與台灣本地品牌掏寶的好去處。

WED 台北-南投

* 早餐/午餐/晚餐

HOTEL* 南投沙八温泉或同級 4★

日月潭風景區~文武廟~清境農場~青青草原~女兒紅酒甕隧道~溫泉度假村(自備泳衣泳帽)

日月潭風景區~全台最大內陸高山淡水湖泊·潭面碧綠群山環繞·風景猶如壯麗的山水畫。

文武廟~熱門打卡景點,雄偉的中式宮廷建築,吸引不少人在此祈福點燈求籤詩。

清境農場~全台第一座高山休閒農場,有許多高山農作物,位在中橫公路上,彷彿置身歐洲,氣候涼爽避暑勝地。

青青草原~可欣賞諸多美麗山峰,第一座觀光休閒綿羊場,在此買點飼料可與可愛的綿羊互動拍照。

THU 南投-高雄 Day4

* 早餐/午餐/自理夜市

HOTEL*高雄盛薈酒店同級 4★

邵族文化館~駁二藝術特區~大港倉~大港橋~映像鹽埕~蓮池潭風景區~龍虎塔~瑞豐夜市

駁二藝術特區~過去曾是亞洲前三大的高雄港·原是擺放貨物運輸的臨時倉庫·2000 年後政府為活化。

蓮池潭風景區~位於高雄左營·南鄰龜山北倚半屏山·清朝時期因潭中遍植荷花·成為清代鳳山八景之一。

龍虎雙塔~蓮池潭最具指標性建築·2014 年被美國 CNN 特別推薦高雄必訪景點·深受國際遊客喜愛。

瑞豐夜市~已有超過20年的歷史,以豐富變化及在地美食吸引大量遊客,更是突破上千攤位,其中有小吃遊戲服飾應有 盡有,為高雄最大的國際觀光夜市。

FRI 高雄-台中

* 早餐/午餐/夜市自理

HOTEL*台中米樂或同級 4★

水產試驗所~安平老街~搭乘竹筏遊潟湖~無人島網仔寮沙洲+烤蚵 DIY 吃到飽~逢甲夜市

安平老街~又稱延平老街・為三百年前台灣第一條街道・有濃濃的懷舊風味・其中以劍獅文化及特色小吃聞名

七股潟湖~位在台江國家風景區的生態保留區,搭乘竹筏遊沙洲可一覽大自然的美景。

逢甲夜市~台中最大的國際級觀光夜市,以買鞋子及特色小吃著名,例如:官芝霖大腸包小腸.。

SAT 南投-台北 Day6

* 早餐/午餐/夜市自理

HOTEL*台北美麗殿或同級 3★

天祿藝術館~贈送 DIY 鳳梨酥~台北 101(觀景台自費)~五分埔~饒河夜市

台北 101 大樓~2004 年至 2010 年世界第一高樓的美譽,並且是最高綠環保建築,至今依然保有多項世界第一。 五分埔~全台最大服飾批發廣場·結合台日韓歐美各國時尚風格·吸引許多明星採買·。

饒河夜市~尋找台灣特色小吃的好去處,如胡椒餅.冰火湯圓.清燉豬腳麵線.藥燉排骨.臭豆腐等美食一級戰區

SUN 台北,甜蜜的家 * 早餐 Day7

早餐後,自由活動至時間到送往機場,搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

*上述行程僅供參考,正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主

台灣特產:山地特產中心、天祿藝術中心、珍珠、茶葉

特別風味:原住民風味,埔里風味,台式牛排,安平小吃,台式料理

Mango Vacations Sdn. Bhd. 芒果旅游有限公司 (1205544-W) (KPK/LN 8508) No. 78-01(1st Floor), Jalan Sierra Perdana 4/1,

Taman Sierra Perdana, 81750 Masai, Johor.

L +607-386 0128 **(**) +6011-2608 0128 enquiry@mangovacations.com.my

🧭 10am-6pm(Mon-Fri) 🛛 😝 @MangoVacationsJB 🔑 www.mangovacations.com.my

*Terms & conditions apply, please contact merchant for more information.

7Days Cingjing Hotspring Package*Taipei+Nantou+Kaohshiung+Tainan+Taizhong+Taoyuan



Day1 MON Departure→ Taipei

HOTEL* Taipei Merryday Hotel or similar

Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure.

Day2 TUE Taipei

* B/X/X HOTEL* Taipei Merryday Hotel or similar

Shifen Station~Jiufen Old Street~Yehliu Scenic Area~Chiang Kai-shek Memorial Hall~Ximending

Jiufen Old Street ~ It was once a mountain town where gold mines were mined during the Japanese occupation. It became prosperous again due to the movie "City of Sadness".

Ximending District~ has been in decline for a hundred years and has always been a must-see and must-eat tourist estination for Taipei people

Chiang Kai-shek Memorial Hall ~ Built to commemorate Taiwan's first president, Chiang Kai-shek, it covers a vast area, has Chinese classical architecture and is magnificent.

Day3 WED Taipei –Nantou * B/L/D HOTEL* Hotspring Resort or similar Sun Moon Lake Scenic Area~Wenwu Temple~Cingjing Farm~HOTSPRING RESORT

Sun Moon Lake Scenic Area ~ The largest inland alpine freshwater lake in Taiwan. Surrounded by green mountains. **Wenwu Temple** ~ a popular tourist attraction. **Cingjing Farm** ~ Taiwan's first alpine leisure farm, with many alpine crops, located on the Zhongheng Highway

Day4 THU Nantou-Kaohshiung *B/L/X HOTEL* Kaohshiung Delton Hotel or similar

Thao Cultural Center~Bi-er Art Center~Dagangcang~Dagang Bridge~Image Salt City~Lianchitan Scenic Area~Ruifeng Night Market

Lianchitan Scenic Area ~ is located in Zuoying, Kaohsiung, adjacent to Turtle Mountain to the south and Banping Mountain to the north. During the Qing Dynasty, lotus flowers were planted in the pond,.**Dragon and Tiger Twin Pagodas** ~ Lotus Pond are the most iconic buildings. In 2014.

Day5 FRI Kaohshiung-Taizhong *B/L/X HOTEL*Taizhong Miller Hotel or similar

Fisheries Laboratory ~ Anping Old Street ~ Bamboo Rafting in the Lagoon ~ Uninhabited Island Wangziliao Sandbar + Grilled Oysters DIY All-You-Can-Eat ~ Fengjia Night Market

Anping Old Street, also known as Yanping Old Street, was the first street in Taiwan 300 years ago. It has a strong nostalgic flavor and is famous for its sword-lion culture and special snacks, such as shrimp rolls, oyster omelets, coffin boards, meat balls, shrimp cakes, winter melon tea, tofu pudding, candied fruit, etc., which attract tourists to stay.

.Day6 SAT Taizhong-Taipei * B/L/X HOTEL* Taipei Merryday Hotel or similar

Tianlu Art Museum ~ Free DIY pineapple cake ~ Taipei 101 (observatory at own expense) ~ Wufenpu ~ Raohe Night Market Taipei 101 was the tallest building in the world from 2004 to 2010. It is also the tallest green building. It still holds many world firsts and is a major tourist attraction that attracts international tourists.

Day7 SUN Taipei→Sweet Home* B * Sweet Home

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home! *The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

SHOPPING STOP : Traditional Aboriginal Product, Tianlu Art Center, Pearl, Tea

